
Referat fra FAU-møte - 1. oktober 
Tilstede: 

• Britt Cecilie Martinsen 1.-2.trinn, Tove Lea, Siv Mari Haaland 3.-4.trinn, Rebekka 
Mellingen 5.trinn, Jon Eikenes 6.trinn, Lene Tjøstheim Eik, Jane Anita Havn 7.trinn, Eli 
J. Aarem, Anita Svendsen 8.trinn, Rober Villy Robstad, Torgny Olai Carlsen 9.trinn, 
Britt Hilde Nordang, Arnt Ove Nilsen 10.trinn, Jannicke Stene, Sarah Issa 
Bergmann  VG1, Tora Storm Olsen  VG2, Benedikte Tvedt Ingebrigsen  VG3. 

 
Saksliste: 
1/24  Informasjon fra ledelsen 

• Nytt bygg: 
Rektor informerte om fremgangen med det nye skolebygget. Det uttrykkes et håp 
om at bygget vil stå klart for innflytting våren 2025. Dette vil gi både elever og 
lærere bedre fasiliteter og et oppgradert læringsmiljø. 
 

• Skoleruten for skoleåret 2025/2026: 
Forslag til skoleruten ble presentert. Ruten inneholder totalt 190 skoledager, med 
oppstart 20. august 2025. Høstferien er foreslått lagt til uke 41, og siste skoledag 
blir 17. juni 2026. Det ble også informert om at dette forslaget er til høring, og 
endelig godkjenning vil foreligge etter dette.  
 

• Nye regler for el-sparkesykler: 
Fra 1. oktober gjelder nye, strengere regler for bruk av el-sparkesykler. Skolen vil 
sørge for at denne informasjonen blir distribuert til alle klasser slik at elever og 
foreldre er godt informert. 

• Forebyggende tiltak mot rus: 
Om ca. tre uker vil politiet, som en del av sitt forebyggende arbeid mot rus, 
gjennomføre en øvelse med bruk av narkotikahund på skolen. Hunden vil bli 
brukt til å demonstrere hvordan narkotiske stoffer kan oppdages, med mål 
om å øke bevisstheten blant elever og foreldre. Dette tiltaket er preventivt, og 
det er ment for å styrke skolens arbeid med rusforebygging. Foreldre og 
elever vil bli informert om dette i forkant, slik at det er full åpenhet rundt 
tiltaket. 

2/24  Halloween-arrangement 
• Halloween-feiring: 

 Det er ønskelig at arrangementet gjennomføres i samme uke som selve dagen.  
 

Komitéen består av: 
 

Britt, Ida og Arnt- Ove 
Komitéen vil jobbe videre med å utarbeide en detaljert plan, og det vil bli behov 
for flere frivillige foreldre til å bistå under arrangementet. 
 

3/24  Årshjul og juleavslutning 
• Juleavslutning og julegrøt: 



 
Komitéen for juleavslutningen består av: 

 
Tove, Rebekka og Siv Mari. 

Komitéen vil sørge for å planlegge selve arrangementet, inkludert matservering, 
logistikk og andre praktiske detaljer. 

 
• Øvrig årshjul: 

Den fullstendige planen for årshjulet kommer senere. Det ble diskutert noen 
forslag til fremtidige arrangementer. Blant forslagene var karneval/ skoleball. 
Videre planlegging på neste FAU møte.  
 

4/24 Eventuelt 
• Økonomi og fordeling av midler: 

Økonomien vil tas opp som en fast post på kommende møter. Det er behov for å 
diskutere hvor mye penger som skal brukes på hvert enkelt arrangement. FAU 
ønsker en grundig gjennomgang av budsjettet for å sikre at midlene brukes på en 
fornuftig måte og at de fordeles rettferdig på de ulike aktivitetene gjennom 
skoleåret. 
 

• Resultater fra nasjonale prøver: 
Det ble stilt spørsmål om foreldre kan få informasjon om resultatene fra de 
nasjonale prøvene. Eli undersøker dette og vil følge opp saken til neste møte. 
 

• Muligheter for rabatt på treningssenter: 
Se på muligheten rabatterte priser på medlemskap ved et lokalt treningssenter 
for foreldre og ansatte.  
 

Møtet ble avsluttet kl:  10.40 
 Neste møte: 05.11.24 kl 09.15 

 
Referent: Tora Storm Olsen 


